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آخرين تلاش  مرادي در فدراسيون واليبال

اولويت فدراسيون انتخاب دستيار پائز است
اعلام برنامه پلي آف با مشخص شدن تيم هاي صعود كننده

اوج هيجان در ماراتن واليبال 
كمتر از يك  هفته ديگر دوران سرپرس��تي 
وحيد مرادي به نقطه  پايان مي رسد. با وجود 
اين، سرپرست فدراسيون واليبال همچنان 

به دنبال تكميل كادرفني تيم ملي است. 
انتخاب س��رمربي تيم ملي واليب��ال ايران 
بدون ش��ك مهم ترين كار مرادي به عنوان 
سرپرس��ت فدراس��يون بود. سرپرستي كه 
حالا به دنب��ال تكميل كادرفن��ي تيم ملي 
قبل از خروج از فدراس��يون است. هرچند 
كه هنوز هم انتقادهايي باب��ت انتخاب پائز 
به گوش��ش مي رس��د، اما به نظر مي رس��د 
كه بي توجه به تمام اي��ن حرف ها، او در پي 
آن است كه داستان كادرفني تيم ملي را به 
پايان برساند و پس از آن چمدانش  را براي 
ترك فدراسيون واليبال ببندد: »مهم ترين 
كاري كه در پيش داشتيم، انتخاب سرمربي 
براي تيم ملي بود. كس��ب سهميه المپيك 
بسيار دشوار است و بايد بهترين انتخاب را 
براي رسيدن به اين سهميه انجام مي داديم. 
انتخاب ه��اي زيادي داش��تيم و ب��ا نفرات 
بس��ياري هم صحبت كرديم، اما دست آخر 
با كميته فني روي پائز به توافق رس��يديم. 
مربي كه وقتي ببيند يك ايران از او حمايت 
مي كنند، انگيزه هايش بيشتر هم مي شود. 
حالا ام��ا در حال بررس��ي دس��تياران پائز 
هستيم. پنج نفر مي توانند روي نيمكت تيم  
بنشينند كه دو نفر آنها با سرمربي  مي آيند. 
براي انتخاب ساير دس��تياران پائز هم 12 
نفر را در ليس��ت داريم كه در حال بررسي 
آنه��ا در كميته فن��ي هس��تيم. مهم ترين 

ويژگي اف��رادي كه به عنوان دس��تيار بايد 
روی نيمكت تيم ملي باش��ند، اين است كه 
پائز را قبول داش��ته باش��ند و او را حمايت 
كنند. بعد از آن هم ذهن برنده و ش��ناخت 
كافي از تمامي بازيكنان در تمامي رده هاي 
سني داشته باشند. در كنار همه اين موارد، 
مربي براي ما قابل قبول اس��ت كه حاشيه 

نداشته باشد.«
فدراسيون  واليبال بي شك سال جديد را با 
رئيس جديد آغاز مي كند، اما از صحبت هاي 
م��رادي اينگونه برداش��ت مي ش��ود كه در 
صورت بازگش��ت داورزني، ترجيح مرادي 
كنار كش��يدن باش��د تا ادام��ه دادن: »در 
بحث مديريتي هميشه اختلاف نظرهايي با 
داورزني داشته و دارم. رفاقت ما سر جايش 
اس��ت، اما هميش��ه اختلاف ديدگاه داريم. 
بنابراين اگر قرار باشد من جايي مسئوليت 
بگيرم براس��اس انديش��ه هاي خ��ودم جلو 
مي روم. دغدغه هميشگي ما منافع واليبال 
است. از بين ش��ش نفر نامزدهاي رياست، 
پنج نفر آنها واليبالي هستند و تنها يك نفر 
سابقه مديريتي دارد. به اعتقاد من مديريت 
در ورزش و كار فن��ي دو مقوله كاملًا جدا از 
يكديگر هس��تند. مديريت يك فدراسيون 
به توانايي و دانش مديري��ت نياز دارد و اين 
موضوع هيچ ارتباطي با مس��ائل فني ندارد. 
همه گزينه هاي رياس��ت فدراسيون، مرا به 
عنوان نايب رئيس معرفي كرده اند، اما هنوز 
تصميمي نگرفته ام و اي��ن موضوع برعهده 

خودم است.«

برنام��ه مرحله پل��ي آف ليگ برت��ر واليبال با 
مشخص شدن چهره هشت تيم صعود كننده 

اعلام شد. 
مرحله مقدماتي رقابت هاي ليگ برتر واليبال 
مردان يك ش��نبه و ب��ا برگزاري هف��ت ديدار 
خاتمه يافت و دست آخر پس از برگزاري 182 
مسابقه در اين دوره از رقابت هاي ليگ، چهره 
تيم هاي صعود كننده به پلي آف مشخص شد. 

البته پي��ش از اين حض��ور هفت تي��م فولاد 
سيرجان، شهداب يزد، طبيعت، گيتي پسند، 
پيكان تهران، ايفاس��رام و چادرملو در مرحله 
پلي آف قطعي شده بود، اما در  پي پيروزي 3 بر 
يك فولاد سيرجان برابر گيتي پسند، شكست 
3 بر صفر سايپا مقابل مس رفسنجان)به دليل 
انضباطي(، برتري 3 بر2 پ��اس گرگان مقابل 
ايفاس��رام اردكان، باخت 3 بر يك شهرداري 
گنبد مقابل پيكان، پيروزي 3 بر يك طبيعت 
برابر چادرملو، باخت 3 بر يك نيان الكترونيك 
مقابل ش��هرداري اروميه و برتري هورس��ان 
رامسر برابر شهداب يزد، تكليف ديگر تيم هاي 

صعود كننده به پلي آف نيز مشخص شد. 
در پاي��ان ماراتن مقدماتي لي��گ برتر واليبال 
م��ردان، تيم هاي ف��ولاد س��يرجان ايرانيان، 
طبيعت، ش��هداب يزد، گيتي پسند اصفهان، 
پيكان تهران، ايفاس��رام اردكان، ش��هرداري 
اروميه و چادرملو اردكان با كس��ب رتبه هاي 
اول تا هشتم به مرحله پلي آف صعود كردند تا 
در ادامه مسابقات براي قهرماني تلاش كنند. 
اي��ن در حالي بود كه تيم هاي پ��اس گرگان و 
هورسان رامسر نيز با حضور در رتبه هاي نهم 

و دهم از راه يافتن به پلي آف بازماندند و به كار 
خود در لي��گ برتر مردان س��ال 1402 پايان 
دادن��د. همچنين چهار تيم مس رفس��نجان، 
نيان الكترونيك خراسان، ش��هرداري گنبد و 
س��ايپا تهران نيز راهي پلي اوت مي شوند تا دو 
تيم در پايان مس��ابقات با صعود به يك دسته 
پايين تر،  سال آينده به كار خود در رقابت هاي 

ليگ دسته يك مردان ادامه دهند. 
 براس��اس تصميمات گرفته شده، رقابت هاي 
مرحل��ه حذفي به ص��ورت متمرك��ز و دو برد 
از سه مس��ابقه در سالن فدراس��يون پيگيري 
مي ش��ود. طبق برنامه س��ازمان ليگ، مرحله 
نخست پلي آف)يك چهارم نهايي( از 23 تا 28 
اسفندماه برگزار مي ش��ود. ديدارهاي مرحله 
نهاي��ي نيز پنج��م، هفتم و نه��م فروردين  ماه 
برگزار خواهد شد. همچنين تيم هاي راه يافته 
به رده بندي و فينال هم طي روزهاي 15، 17 
و 19 فروردين ماه به مصاف هم مي روند. اما با 
توجه ب��ه همزماني برگزاري اين مس��ابقات با 
ماه رمضان، تمامي مس��ابقات مرحله پلي آف 
بعد از افطار و در س��اعت هاي 19 و 22 برگزار 

مي شود. 
دور رفت مرحله يك چه��ارم نهايي ليگ  برتر 
واليبال چهارش��نبه با برگزاري دو ديدار آغاز 
مي ش��ود. نخس��تين بازي اين مرحله، مصاف 
فولاد س��يرجان – چادرملو اردكان است كه 
ساعت 19 و به ميزباني سالن فدراسيون انجام 
مي ش��ود. در ادامه نيز گيتي پس��ند اصفهان 
– پيكان تهران، س��اعت 22 با يكديگر ديدار 

مي كنند.

شميم  رضوان    بازتاب دنيا حيدري     خبر

مصطف��ي نكونعل آزاد روز گذش��ته با كس��ب 35 رأي به عنوان 
رئيس جديد فدراسيون ناش��نوايان انتخاب شد. آقاي رئيس در 
جمع خبرنگاران از اشك شوق پس از انتخابش گفت: »تأييديه 
پزش��كي مجوز حضور در انتخابات را داش��تم. مادرزادي ناشنوا 
نيستم و 15 سال است كه دچار افت شنوايي شده ام. با اعتمادي 
كه اعضاي مجمع به من داشتند، مسئوليت سنگيني را برعهده 
گرفتم و براي اولين بار بود كه بعد از گرفتن اين مسئوليت اشك 

از چشمانم جاري شد.«

اشك شوق رئيس فدراسيون ناشنوايان!

پرونده تيم ملي بوكس در مسابقات انتخابي المپيك در ايتاليا در 
شرايطي بسته شد كه هر شش بوكسور كشورمان با شكست برابر 
حريفان خود از دور رقابت ها حذف شدند و تيم ملي هم نتوانست 
به سهميه اي دست پيدا كند. دانيال شه بخش، علي حبيبي نژاد، 
مسلم مقصودي، ميثم قشلاقي، پوريا اميري و ايمان رمضان پور 

بوكسورهاي اعزامي به ايتاليا بودند.

ناكامي مطلق بوكس در انتخابي المپيك
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هرچن�د بر اي�ن باوري�م ك�ه وزارت ورزش 
هيچ�گاه دس�ت از س�رخابي هاي پايتخت 
برنم�ي دارد و آنه�ا را به هيچ نه�اد ديگري 
واگ�ذار نمي كند و تم�ام ماج�راي واگذاري 
آنها در س�ال هاي گذش�ته و امروز به تامين 
اجتماعي و پتروش�يمي و ه�زار و يك جاي 
ديگر فقط خيمه شب بازي براي فريب افكار 
عمومي اس�ت، اما حتي اگر ي�ك درصد هم 
واقعيت داش�ته باش�د اين روش واگذاري و 
اين سياس�ت غلط در پيش گرفته ش�ده از 
سوي مس�ئولان غلط اندر غلط و در نهايت 
به ناب�ودي اين دو تي�م منجر خواهد ش�د. 
آقايان فقط مي خواهند براي پ��ر كردن رزومه 
خود كاري انجام داده باش��ند. اص��لًا هم مهم 
نيس��ت كه عاقبت آن چه خواهد ش��د. ديروز 
مطلبي جالب در فضاي مجازي منتشر شد: »نه 
امثال صندوق هاي بازنشس��تگي و نه هلدينگ 
خليج فارس براي اين دو تيم  گاو شيرده نيستند 
و عايدي خاصي براي آنها ندارد، بلكه صرفاً از سر 

دولت باز و بار مردم مي شوند!«
اين جمله، واقعيت تمام اين داستان مسخره 
اس��ت. تامي��ن اجتماعي ك��ه باي��د در اين 
وانفساي اقتصادي و فش��اري كه روي مردم 
و قش��ر ضعيف جامعه اس��ت تم��ام هوش و 
ح��واس خود را درگي��ر درد بازنشس��تگان و 

مستمري بگيران كند حالا بايد از جيب همين 
مردم و اقش��ار ضعي��ف بزند و ب��ه فوتبالي ها 
بدهد تا بيش��تر گردن كلفت كنن��د. تامين 
اجتماعي كه همين حالا هم صداي اعتراض 
بسياري از مس��تمري بگيران و بازنشستگاني 
كه زيرمجموعه آن هستند به سبب فشار هاي 
اقتصادي بلند ش��ده با يك سياست غلط قرار 

است باشگاهداري هم بكند. 
   دست در جيب محرومان

نوع تقسيم بندي هم جالب است؛ گفته مي شود 
80درصدي كه از پرس��پوليس واگذار مي شود 
51درصد ب��راي تأمين اجتماع��ي، 19 درصد 
براي صندوق بيمه روس��تاييان و عش��ايري و 
10 درصد براي صندوق بازنشس��تگي اس��ت 
كه البته هنوز نهايي نش��ده، ام��ا همين يعني 
اقش��ار ضعيفي كه پيش از دريافت ش��ندرغاز 
ماهانه خود به عنوان مس��تمري ماليات آن را 
پرداخت مي كنند از اين به بعد بايد قراردادهاي 
ميلياردي فوتباليس��ت ها را هم بپردازند! اين 
ماجرا فقط يك داس��تان را در ذهن بازس��ازي 
مي كند؛ يادتان هس��ت چند س��ال قبل طلب 
كال��درون را از صندوقي پرداخ��ت كردند كه 
كارش اعطاي وام براي اش��تغالزايي محرومان 
بود؟! حالا همان داس��تان در حال تكرار است، 
البته با اين تفاوت كه اين بار قرار اس��ت حقوق 

ماهانه و قراردادهاي ميلي��اردي فوتبالي ها را 
اقشار محروم جامعه پرداخت كنند. 

   مالكيتي كه هنوز مشترك است
جدا از اينكه با اجراي اي��ن طرح )البته اگر اجرا 
شود، چون همچنان معتقديم وزارت ورزش دل 
از سرخابي ها نخواهد كند(، پرسپوليس عملًا از 
هم مي پاشد و چند مدعي پيدا مي كند. بايد به 
اين نكته هم توجه داشته باشيم كه هدف از اين 
واگذاري از بين بردن مشكل مالكيت مشترك 
بود، نه مالكيت وزارت ورزش. تامين اجتماعي به 
ادعاي مسئولانش همين حالا باشگاه ذوب آهن 
را ه��م در اختيار دارد، پس چگونه اس��ت كه با 
واگذاري باشگاه پرس��پوليس مشكل مالكيت 

مشترك سرخ ها حل مي شود؟ 
با اين اوصاف مشكل همچنان پابرجاست، يعني 
پرس��پوليس همچنان مش��كل مالكيت دارد و 
قاعدتاً نمي تواند در فصل آينده ليگ قهرمانان 

آسيا شركت كند. 
   استقلال شايد وقتي ديگر

اما در ميان سروصداي واگذاري پرسپوليس به 
تامين اجتماعي و در شرايطي كه گفته مي شد 
اس��تقلال هم طي امروز و ف��ردا تعيين تكليف 
مي شود، ناگهان خبر رسيد كه واگذاري آبي ها 
به سال بعد موكول شده است. انتشار اين خبر 
بلافاصله اظهارنظر محمدصادق واعظي، معاون 

سازمان خصوصي سازي را به يادمان آورد وقتي 
كه چند روز قبل گفت: »تفاوتي نمي كند كدام 
تيم واگذار ش��ود، يكي كه واگذار شود مشكل 
ديگري حل مي شود!« حالا آقايان پرسپوليس را 
واگذار كرده اند به تامين اجتماعي كه ذوب آهن 
را ه��م دارد و اس��تقلال وزارت ورزش��ي ماند. 
نتيجه كاملًا مشخص است؛ پرسپوليس از ليگ 
قهرمانان حذف مي ش��ود و اس��تقلال مي رود 

درست برخلاف سال گذشته !
   مال بد بيخ ريش صاحبش

در نهايت اينكه پروس��ه واگذاري س��رخابي ها 
با اين روند ب��ه نابودي آنها منجر مي ش��ود. دو 
مجموعه كاملًا زيان ده كه به بيت المال خوري 
ع��ادت كرده اند. دو مجموعه هميش��ه بدهكار 
و شكس��ت خورده كه حتي بدهي هاي داخلي 
و بين المللي ش��ان را هم از جيب مردم داده اند 
و مي دهند. دير نيس��ت كه پرس��پوليس مثل 
هميش��ه به وزارت ورزش برگردد ك��ه به قول 
معروف »م��ال بد بي��خ ريش صاحب��ش«، اما 
مشكل اينجاس��ت كه آقايان نه تعريف درستي 
از خصوصي سازي دارند و نه مي دانند واگذاري 
يعني چه كه اگر مي دانستند ماجراي مسخره 
واگذاري اين دو مجموعه بدهكار بيت المال خور 
يك بار براي هميش��ه تمام مي شد و از سالي به 

سال ديگر منتقل نمي شد.

واگذار شد  به  جيب  مردم!

اشرف رامين

 گوارديولا و سيتي هنوز فرصت قهرماني دارند

داور و  VAR روي اعصاب كلوپ
تساوي ليورپول- سيتي، توپچي ها را به آرزويشان رساند. حساس ترين 
ديدار اين هفته ليگ جزيره با تس��اوي يك – يك به پايان رس��يد تا 
آرس��نال با 64امتياز بار ديگر به صدر جدول برگ��ردد و مدعي اصلي 
قهرماني لقب گيرد. با اين نتيجه ليورپول ركورد شكست ناپذيري اش 
در آنفيلد برابر من سيتي را به 21 بازي رساند. قرمزهاي مرسي سايد و 
سيتيزن ها هر دو عزم پيروزي داشتند، اما در نهايت به تقسيم امتيازات 
رضايت دادند. البته ضربه شديدي كه دوكو در دقيقه 98 به آليستر زد 
از نظر بسياري از جمله يورگن كلوپ پنالتي بود، اما داور مسابقه حتي 

پس از بررسي صحنه توسط VAR باز هم اين نظر را نداشت! 
س��رمربي آلماني ليورپول پس از آخرين روياروي��ي اش با گوارديولا در 
ليگ، ضمن انتقاد از داوري از خوش شانس��ي تيمش گفت: »موقعيت 
ديوانه كننده اي بود. فقط تصور كنيد همه چيز آماده اس��ت و فقط بايد 
تصميم درس��ت را گرفت. نمي دانم شخصي كه مس��ئول VAR بود، 
ناهار چه خورده بود كه اين صحنه را كه يك پنالتي واضح و آش��كار بود 
تش��خيص نداد! براي تك تك افراد روي كره زمين اي��ن صحنه پنالتي 
بود، به جز داوران. چگونه يك نفر در اتاق VAR مي نش��يند، صحنه را 
مي بيند و مي گويد نه اي��ن پنالتي نبود! يك صحنه واض��ح پنالتي بود 
و ما مي توانس��تيم بازي را با آن ببريم. دوكو به مك آليس��تر هم ضربه 
زد. بااين حال بازيكنان باكيفيتي در زمين بودند كه كيفيت ش��ان را در 
تك تك ثانيه هاي بازي ارائه مي دادند. هواداران از اين بازي لذت بردند. ما 
هم صحنه هايي براي لذت بردن داشتيم، اما يكسري اتفاقات را دوست 
نداشتم و اگر آنها نبودند بيش��تر لذت مي بردم. خوش شانس بوديم كه 
ضربه دوكو به تير برخورد كرد و وارد دروازه نشد. بهترين نتيجه گيري 
اين است كه در رقابت براي قهرماني هستيم. آرسنال هم هست و تمام 
توانش را مي گذارد. سيتي هم همچنان سيتي است.« پپ گوارديولا پس 
از سقوط تيمش به رده سوم ليگ تأكيد كرد هنوز فرصت براي قهرماني 
وجود دارد:  »فكر مي كنم اين بازي بود كه مش��خص مي كند س��يتي و 
ليورپول براي سال ها چه تيم هايي بوده اند. در آنفيلد اگر مي خواهيد از 
چيزي دفاع كنيد بايد بازي كنيد، بازي كنيد و بازي كنيد. ما به حريف 
پنالتي داديم و به نظر مي رسد سونامي براي هر كسي كه توپ را در اختيار 
دارد، رخ مي دهد. مي دانم كه بازي در آنفيلد چقدر سخت است. در اتحاد 
هم سخت است، ليورپول هشت سال است كه در آنجا پيروز نشده است! 
ما ثابت مي كنيم رقباي باور نكردني  هستيم. برد را ترجيح مي دهم، اما 
آنها سال هاس��ت كه كيفيت خود را ثابت كرده اند. براي نشان دادن اين 
احترام نيازي به در آغوش گرفتن يكديگر نداريم. او از باشگاهش دفاع 
مي كند، من از باشگاه خودم. تاريخ ما گوياي خودش است. هنوز 10 بازي 

تا پايان فصل داريم و اتفاقات زيادي ممكن است بيفتد.«

دنيا حيدري

آرسنال به دنبال انتقام گيري از پورتو

لشكركشي ناپولي به بارسلون
مرحله يك هشتم ليگ  قهرمانان اروپا امشب با برگزاري دو ديدار پيگيري 

مي شود كه طي آن بارسا ميزبان ناپولي و پورتو ميهمان آرسنال است. 
ياران طارمي امشب ميهمان صدرنشين 64 امتيازي ليگ برتر هستند. 
آرس��نالي كه در عين ناباوري بازي رفت را با نتيجه ي��ك بر صفر واگذار 
كرد و حالا در اين ديدار خانگي جز جبران ماف��ات به هيچ چيز ديگری 
نمي انديش��د و اين مي تواند كار پورتو را س��خت كند. پورتو در واپسين 
ثانيه هاي بازي دور رفت مقابل آرس��نال بازي را به سود خود خاتمه داد. 
بردي كه نمي توان درصد شانس و اقبال بالاي پورتو را در آن ناديده گرفت. 
با وجود اين پورتو نمي تواند در لندن روي اين فاكتور حساب ويژه اي باز 
كند. شايد به همين دليل هم بود كه پورتو، طارمي را به شدت براي بازي 
در لندن زير نظر داشت. مهاجم ايراني اين تيم كه طي هفته هاي اخير به 
دليل مصدوميت فرصت حضور در تركيب تيمش را از دست داده بود، اما 
عملكرد خوب طارمي در طول تمرينات روز هاي گذشته نشان از آمادگي 
بالاي او براي مصاف با آرسنال داشت و بايد ديد سرجيو كونسيسائو بعد از 

هفته ها مصدوميت، فرصتي به طارمي در لندن مي دهد يا نه.
كونسيسائو خوب مي داند تكرار نتيجه دور رفت مقابل آرسنال كار چندان 
ساده اي نيست. شايد به همين دليل هم بعد از برد خانگي تأكيد كرد اين 
بازي تنها سه امتياز داشت تا ش��اگردانش در باد اين پيروزي نمانند. اما 
بدون شك آرسنال و آرتتا، سرمربي اين تيم كه مدعي بودند گل پورتو بايد 

مردود اعلام شود، امشب برنامه های زيادی برای شكست پرتو دارند.
قهرمان فصل گذشته سري  آ ايتاليا كه در دور رفت اجازه كسب بيش 
از يك امتياز را به بارسا نداد، امشب بايد خود را مهياي يك نبرد دشوار 
مقابل كاتالان ها كند. سه هفته پيش بارس��ا با وجود يك بازي برتر در 
ورزشگاه ديگو مارادونا مقابل ناپولي متوقف شد. هرچند كه شاگردان 
ژاوي نخستين گل بازي را به ثمر رساندند، اما در ادامه ناپولي توانست 
با يك كامبك خوب كار را به تس��اوي بكش��اند و حالا اميدوار است با 
حمايت هوادارانش در ورزشگاه المپيك مونتجوئيك نتيجه را به سود 
خود خاتمه دهد. هرچند كه س��هميه هواداران ناپول��ي تنها 2 هزار و 
600 نفر است، اما در كمپين ناپلي ها به هواداران اين تيم توصيه شده 
كه بعد از ورود به بارسلون سعي  كنند بليت  را در بازار سياه از هواداران 
بارس��ا خريداري كنند و اگر اين راه هم به نتيجه  نرسيد، مي توانند به 
روش هايي ديگر وارد استاديوم ش��وند! مسئله اي كه مقامات  بارسلون 
را نگران كرده اس��ت.  صعود از اين مرحله براي بارسا حياتي است، اما 
درست در چنين شرايط حساسي رونالد آرائوخو، سرخي روبرتو، فران 
تورس و ژوائو فليكس دو كارته هستند و دريافت كارت زرد در اين بازي 
مي تواند آنها را از حضور در يك چهارم نهايي)در صورت صعود( محروم 
كند! اما بايد ديد ژاوي كه جداي��ي او در پايان فصل از جمع كاتالان ها 
كاملًا جدي به نظر مي رسد، مي تواند از اين مرحله سر سالم به در ببرد 

و آبي اناري  ها را روانه يك چهارم نهايي كند يا نه.

فريدون  حسن
      گزارش  يک

شيوا  نوروزي

 تأثير تصميمات شتابزده آخرسالي
بر  ورزش

شلوغ ترين روزهاي سال را پشت  سر مي گذاريم و ترافيك در كلانشهرها 
بيش از پيش امان مردم را بريده اس��ت. البته اين ش��دت از شلوغي و 
ترافيك بيش از حد تنها مختص خيابان ها نيست و ورزش نيز با بسياري 

از تصميمات مهم ، سرنوشت ساز و تأثيرگذار مواجه است. 
مش��كلات ورزش ما كم نيس��تند و قطعاً از بين ب��ردن آنها طي چند 
روز و چند هفت��ه ممك��ن نخواهد بود، ول��ي همه س��اله در آخرين 
روزهاي اسفندماه مديران ارش��د اين حوزه تصميمات مهم شان را با 
سرعت بيش��تري اتخاذ مي كنند تا جايي  كه مقايسه عملكردشان با 
ماه هاي قبل كمي عجيب به نظر مي رسد. برگزاري مجامع انتخاباتي 
فدراسيون ها و همچنين تعيين تكليف مالكيت سرخابي هاي پايتخت 
از جمله چالش هايي است كه همواره وجود داش��ته و تاكنون هزينه 
زيادي را روي دوش ورزش ايران گذاشته اس��ت. اين روزها كه همه 
مش��غول آماده ش��دن براي آغاز س��ال نو و تعطيلات نوروز هستند، 
انتخابات چند فدراسيون برگزار ش��ده و مجمع انتخاباتي فدراسيون 
واليبال نيز روز 26اس��فند ماه تشكيل مي ش��ود! روشن شدن تكليف 
مديريت فدراسيون ها را بايد به فال نيك گرفت و اينكه رشته ها، تيم ها 
و مديران آنها مي توانند برنامه ريزي براي آين��ده را آغاز كنند. منتها 
سؤالمان اين اس��ت كه وزارت ورزش تا حالا كجا بوده و چرا انتخابات  
بايد با عجله و در ش��لوغ ترين روزهاي سال برگزار شود؟ حرفمان اين 
اس��ت، بلاتكليفي مديريتي چ��را آنقدر طولاني مي ش��ود كه وزارت 
مجبور شود مجامع را پشت  سر هم و در اوج شلوغي برگزار كند! اداره 
فدراسيون با سرپرس��ت و نامعلوم بودن رئيس، موضوعي نيست كه 
وزارت ورزش از آن بي اطلاع باشد و به يك باره يادش بيفتد. از طرفي 
پروس��ه ثبت نام نامزدها، تأييد صلاحيت ها و تعيي��ن زمان انتخابات  
بيش از حد طولاني مي ش��ود. رش��ته اي چون واليب��ال در اين مدت 
حواشي زيادي را پشت  سر گذاشته و اداره با سرپرست نيز يكي از اين 
حواشي است. آيا در تقويم كاري هيچ  فرصتي ديگري جز 26 اسفندماه 
وجود نداشت؟ البته تنها انتخابات نيست و بحث واگذاري سرخابي ها 
نيز اخيراً جدي ش��د و در نهايت هم اعلام شد پرس��پوليس به تامين  
اجتماعي سپرده شده و اس��تقلال نيز بايد تا سال آينده منتظر بماند. 
پرسپوليس و استقلال سال هاست دولتي هس��تند و زير نظر وزارت 
ورزش و قبل از آن هم سازمان تربيت بدني. عجيب است كه آقايان اين 
روزها يادشان افتاده كه مالكيت مش��ترك مانع از آسيايي شدن شان 
مي شود و بايد مش��كل را به نوعي حل كنند. ضمن  اينكه راه حل شان 
نيز چيزي جز پاك كردن صورت مسئله نبوده و از اين پس بايد منتظر 

حواشي جديد هم باشيم. 
مشغوليت هاي مردم اين روزها زياد است و همه منتظر سال جديد 
هستند و كمتر كسي حواس��ش به اتفاقات ورزش اس��ت. رسانه ها 
هم موضوعات زي��ادي براي پرداخت��ن دارند و چن��د روز ديگر هم 
انتش��ار روزنامه ها متوقف مي ش��ود. اين بهترين فرصت است براي 
آنكه تصميمات عجيب و غريب گرفته ش��ود و اتفاقات پش��ت  پرده 
رخ دهد. اغلب مجامع انتخاباتي با حرف و حديث برگزار مي ش��وند. 
همين امسال انتخابات چند فدراس��يون با رأي ديوان عدالت اداري 
باطل شدند. اينكه سه، چهار روز قبل از پايان سال انتخابات برگزار 
ش��ود، طبعاً احتمال بروز حاش��يه يا حتي اعمال نفوذ در س��كوت 
رسانه اي بالا خواهد رفت. از طرفي آقايان فعلًا با آب و تاب از واگذاري 
پرس��پوليس به تامين اجتماعي و استقلال به ش��ركت پتروشيمي 
حرف مي زنند، اما تبعات اين تصميمات در آينده نزديك دامن اين 
دو تيم و هوادارانشان را خواهد گرفت. خيلي زود مشخص مي شود 
كه سرخابي ها چه مداركي به آسيا ارائه داده اند و آيا مي توانند مجوز 

حرفه اي را دريافت كنند يا خير.

بازيكنان سرخابي  قبل از جدال حساس چهارشنبه 
در اقدامي قابل تقدير به عيادت كودكان س�رطاني 
رفتن�د. ك�ودكان بس�تري در بيمارس�تان ام�ام 
خميني)ره( تهران با اينكه با بيماري دس�ت وپنجه 
نرم مي كنند، اما پيگير ليگ  برتر هم هستند. مهرداد 
محمدي و مهدي مهدي پور بازيكنان استقلال و اميد 
عاليش�اه، كاپيتان پرس�پوليس با حضورش�ان در 
بيمارستان انگيزه اين كودكان را بالا بردند. كودكان 
فوتبال دوس�ت ني�ز از دي�دن بازيكن�ان تيم هاي 
محبوب شان خوشحال شدند. به رغم حساسيت هاي 
دربي، بازيكنان دو تيم رقيب با اين  كار سعي كردند، 

روحيه كودكان بيمار را افزايش دهند.
 وظيفه جديد تامين اجتماعي؛ بنگاهداري فوتبال

 عيادت از كودكان سرطاني 
قبل از دربي
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